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Student Information 

Liebe*r Student*in, 

Wir freuen uns, Sie in Berlin willkommen zu heißen! Hier finden Sie einige nützliche Informationen: 

1. Ihre Ankunft in Berlin 

Wenn Sie eine Unterkunft mit GLS gebucht haben, planen Sie Ihre Ankunft bitte für Sonntag und Ihre Abreise für 

Samstag, um Aufpreise für Extranächte zu vermeiden.  

2. Ihr erster Montag bei GLS 

Sie finden die GLS-Adresse am Ende dieser Seite. Die nächsten U-Bahn-Stationen sind Rosenthaler Platz (U8) 

und Eberswalder Straße (U2). Sie können von dort aus laufen, oder die Tram M1 nehmen, diese hält direkt vor 

der Schule (Station Schwedter Straße) Wenn Sie die beste Verbindung von Ihrer Unterkunft zu GLS suchen, 

benutzen Sie am besten www.bvg.de. 

Alle neuen Studenten müssen einen Einstufungstest machen. Der Test beinhaltet einen schriftlichen Teil und ein 

Interview mit einer Lehrkraft. Vor Kursstart senden wir Ihnen eine E-Mail mit dem Link zum Online-Test.  

• Wir möchten Sie darum bitten, den Test bis spätestens Mittwoch vor Ihrem Kursstart zu machen. Am 

Montag Morgen machen Sie ein Interview. Seien Sie dafür bitte um 8:30 Uhr bei GLS.  

 

3. WiFi auf dem Campus 

Es gibt kostenloses WiFi auf dem Campus. Das Passwort erfahren Sie an der Rezeption. Musik und Filme 

herunterzuladen und das Freigeben von Dateien sind illegal. Dies kann rechtliche Konsequenzen nach sich 

ziehen.  

4. GLS Notfallnummer 

Am Wochenende: (0049 30) 780089 – 0, nach 22:00 Uhr: +49 (0)177 623 0698 

Mo – Fr, 9:00 – 18:00:  (0049 30) 78 00 89-12 

5. Mitzubringen 

• Kleidung: Berlin hat ein kontinentales Klima mit warmen Sommern und kalten Wintern. 

• Laptop oder Tablet (Begrenzte Anzahl zum Mieten verfügbar. Bitte kontaktieren Sie uns.) 
 

6. Treffen Sie andere GLS Student*innen 

… in unserer Online-Community: www.gls-berlin-community.de. Das Passwort, um einen Account anzulegen, ist: 

gls83travellers.  

Gute Reise und bis bald in Berlin! 
Ihr GLS Team 

Student Information 

Dear student 

We look forward to welcoming you in Berlin! Please find below some useful information: 

1. Your arrival in Berlin 

If you booked accommodation with GLS please schedule your arrival for Sunday and your departure for Saturday 

to avoid surcharges for extra nights.  

2. Your first Monday at GLS 

Please find the GLS address at the bottom of this page. The closest metro stations are Rosenthaler Platz (U8) 

and Eberswalder Straße (U2). You can walk or take the tram M1, it stops right in front of GLS - the station name 

is Schwedter Straße. You can search for the best connection from your Berlin home to GLS via: www.bvg.de. 

All new students must take a placement test. The test contains a written part and an interview with a teacher. 

Before your arrival we send you an email with the link to our online placement test. 

• We kindly ask you to take this test until Wednesday before your arrival. On Monday morning you will 

have to do the interview and therefore may arrive at GLS at 8.30 am. 

• If you are a complete beginner with zero knowledge of German, please be at the GLS reception at 

9.30 am. 

 

3. WiFi on campus 

There is free WiFi on campus. Please pick up the password at the GLS reception. It is illegal to download music, 

films and filesharing. They can be tracked and have legal consequences. 

4. GLS emergency phone number 

On weekends: (0049 30) 780089 – 0, after 10 pm: +49 (0)177 623 0698 

Mon – Fri, 9 am – 6 pm:  (0049 30) 78 00 89-12 

5. What to bring 

• Clothing: Berlin has a continental climate with hot summers and cold winters 

• Laptop or tablet (Limited number available for loan. Please contact GLS if required.) 
 

6. Meet other GLS students 

… in our online community: www.gls-berlin-community.de. The password to create your account is 

gls83travellers.  

Have a safe trip and see you soon in Berlin! 
Your GLS Team 
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